
Masterveld in 2020 

In de afgelopen 2 jaar is het terrein op een aantal punten nog een beetje verder verbeterd, daarmee zijn ook alle 
(oude) misverstanden met de provincie Gelderland nu helemaal opgelost. Vanuit deze situatie hebben we dit jaar een 
nieuwe provinciale subsidieronde opgestart, samen met het regionale VALA-collectief en ons eigen HB. Daarmee 
wordt het natuurontwikkeling en onderhoudswerk, zoals we dat als club al vele jaren regulier doen, komende jaren 
extra ondersteund. Het onderhoud met de eigen werkers op ons terrein willen we dan voort te zetten met deze 
gelden en zo onze eigen kosten beperken. Het werk aan de natuur op het nieuwe kampeerdeel en ons 50-jaar oude 
kampeerterrein, blijft dan doorgaan volgens het al eerder door ons als club opgestelde natuuronderhoudsplan.  

Wat in de afgelopen ca. 10 jaar wel heel duidelijk is geworden is, dat de bomenopslag op het zuidelijke nieuwe deel, 
tussen de daar jaarlijks bloeiende orchissen, heel moeilijk in te perken is. Komende jaren gaan we daarom wat experi-
menteren met een nieuwe aanpak. Daarin gaan we kijken of we de groei van deze boompjes (vooral wilg) wat steviger 
kunnen aan pakken. Daarvoor gaan we het komend (voor)jaar in April/Mei met de nieuwe stille elektrische bosmaaier 
zoveel mogelijk boompjes, midden in het groeiseizoen, kort afzagen en het maaisel dan handmatig afvoeren. Bij die 
maaiactie gaan we dit jaar voor het eerst proberen om ook een paar andere boompjes te selecteren als toekomst-
boom.  Die boompjes worden dan gemerkt om op die plek verder door te gaan groeien, uiteindelijk naar een flink 
groot en gezichtsbepalend landschapselement. 

 

 

Dit (vroege) voorjaar gaan we de nieuw gemaakte kasten voor het zomerverblijf van de Vleermuizen op ons terrein 
ophangen. We gaan vervolgens de komende jaren goed kijken naar sporen van mest, om te controleren of deze kasten 
dan ook daadwerkelijk gebruikt worden. Nu lijkt het, dat we vooral de Dwergvleermuis en de Laatvlieger in de zomer-
maanden kunnen gaan huisvesten, in de periode wanneer hun jongen opgroeien. De kampeerders worden daarom 
allemaal uitgenodigd om de aanwezige en actieve vleermuizen in de avond zelf te gaan onderzoeken. Hiervoor ligt in 
de afwasruimte een heel goed bruikbare vleermuisdetector klaar, om dit zelf uit te proberen.  

Dit jaar gaan we samen ook de haalbaarheid van pinbetalingen op ons terrein uitvoerig testen. Dat zal vast een inten-
sieve en leerzame testroute voor dit systeem in onze kampeerclub worden. Voor mij is dit nieuwe clubjaar het laatste 
jaar waarin ikzelf als TC voor Masterveld mag optreden. Volgens mij zijn we nu met zijn allen mooi op weg om dit jaar 
een goede tussenstap te maken, in een nog lang traject van clubkampeerders op het Masterveld.  

Succes en een fijn verblijf gewenst, 

Bennie ten Haken / 2-Jan-2020 


